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Betreft: Artikel 39 vragen – CDA fractie gemeente Losser

Geachte college van Burgemeester en Wethouders,

Naar aanleiding van de diverse mediaberichten, de raadsinformatiebrieven en de overige verkregen 
informatie over de mogelijke komst van zes grote windturbines in Duitsland nabij De Zandbergen / De 
Oelemars genaamd “Windpark Fürstliche Tannen” heeft het CDA gemeente Losser onderstaande vragen 
over deze ontwikkelingen.

1. Wanneer en op welke wijze is het college van B&W van de gemeente Losser in kennis gesteld over 
deze ontwikkelingen op deze locatie? Graag ontvangen wij een tijdspad van de (in-)formele 
contacten met de gemeente Bad Bentheim en de verantwoordelijke portefeuillehouder en 
(geanonimiseerde) ambtenaren en bestuurders met betrekking tot dit project. 

2. Heeft het college van B&W een zienswijze ingediend? Zo ja, kan deze worden gedeeld met de 
gemeenteraad?

3. Welk standpunt neemt het college van B&W ten opzichte van deze ontwikkelingen en wordt dit 
standpunt uniform gedragen? En hoe verhoudt zich dit met de mogelijke komst van de 
windturbines in De Lutte?

4. Welke wet- en regelgeving / juridische restricties zijn van toepassing ten aanzien van de 
mogelijke plaatsing van windturbines in het grensgebied? In hoeverre is het ‘Traktaat van 
Meppen’ of andere (inter-)nationale van toepassing?

5. Hoe ziet het college de relatie voor zich tussen de gemeente Losser en de gemeente Bad Bentheim 
na de mogelijke plaatsing van de windturbines?

6. Is er met betrekking tot het dossier duurzame energie(opwekking) sprake van een 
grensoverschrijdende samenwerking tussen de gemeente Bad Bentheim en de gemeente Losser? 
Zo ja, hoe ziet deze samenwerking (bv. cable-pooling) er uit en welk beoogd doel / resultaat 
streeft u na? 

7. Welke procesmatige stappen dienen er nog te worden gezet ten aanzien van de mogelijke komst 
van dit windpark? Welke rol en participatiemogelijkheden heeft de gemeente Losser en haar 
inwoners hierbij?

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.

Namens de CDA-fractie,

Paul Elferink,

Fractievoorzitter


